



|   |                     |  |              |
|---|---------------------|--|--------------|
| Utfärdare<br>Svenska Skidskytteförbundet  | Datum<br>2008-06-01 | Lokal och plats<br>Telefonmöte   | Mötesnr<br>7 |
| Mötesdeltagare<br>Lage Woutilainen, Björn Eriksson, Olle Dahlin, Ingemar Arwidson, Stefan Söderblom, Marianne Nilsson, Björn Lindblom, Jan Forsgren, Annika Wredenberg, Birgitta Kristoffersson och Leif Emsjö. |                     | Övriga deltagare:<br>Lars Edervall, adj.<br>Frans Bergstrand, adj.<br>Björn Bettner, adj<br>Bengt Eveby, adj |              |
| Kallelse/protokoll delges även  |                     | Beräknad mötestid<br>19.30-  |              |
| Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för  |                     | Protokollförare<br>Stefan Söderblom  |              |

## FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

| Löpnr | Föredragningspunkter, Beslut - åtgärd  | Färdigdatum | Föredragande/Ansvarig |
|-------|--|-------------|-----------------------|
| 1     | <b>Mötets öppnande</b>   |             |                       |
| 2     | <b>Val av justerare för mötet</b><br>Beslut: Annika Wredenberg   |             | Annika                |
| 3     | <b>Godkännande av dagordningen</b><br>Beslut: Ja med tillägget 3 B Rapport BEAB.   |             |                       |
| 4     | <b>Justering av föregående protokoll</b><br>Beslut: Ja tillsvidare. Görs klart på nästa ordinarie möte.  |             | GS                    |
| 5     | <b>Rapport BEAB</b><br><u>Ekonomi</u><br>En resultatprognos redovisades.<br><br><u>Organisation</u><br>Bengt Eveby slutar 30/6 och arbetar med att stänga böckerna samt avvikelleanalyser.<br><br>Björn Bettner går in som tf VD i BEAB.<br><br>Nästa BEAB-möte 16/6.  |             |                       |
| 6     | <b>Budget</b><br>En enig styrelse står bakom beslutet att inte godkänna en underbalanserad budget<br><br>Beslut:<br>Efter några justeringar landar budgeten på plus och kan godkännas. Bland justeringarna kan nämnas Elit 4,0 milj och Utv.lag 1,0 milj. En reviderad budget kommer att skickas ut.<br><br>Denna budget gäller men skall revideras i augusti eftersom den är underfinansierad.<br><br>Ersättningsgruppen skall se över den framtida organisationen gällande utvecklingslandlaget. Samt utarbeta en arbetsbeskrivning för ansvarig för utvecklingslaget. |             |                       |

|   |   |                         |                       |
|---|---|-------------------------|-----------------------|
| 7 | <b>Övriga frågor</b>  |                         |                       |
| a | <u>Verksamhetsberättelsen</u><br>Material till Stefan senast den 15 juni.   |                         | Alla                  |
| 8 | <u>Mötesplan, nästa möte och mötets avslutande</u><br>Datum:    Tid:    Typ och plats:<br>16 aug                      Arlanda stad<br>27-28 sept                SkidskytteTing och årsmöte, Östersund |                         | GS<br>GS              |
|   | <i>Annika Wredenber</i>   | <i>Stefan Söderblom</i> | <i>Björn Eriksson</i> |